
Protokoll för KAS ordinarie styrelsemöte 240507 
 
Närvarande: Tommy Eliasson, Johan Isaksson, Gustaf Cronqvist, Marie Johansson, Pia 
Nordin, Eva Crona, Bertil Gustafsson, Peter Eklund, Lina Didriksson, Erik Elmqvist, 
Markus Hagelvik, Fredrik Helgesson. 
 

1. Mötets öppnande 
Ordf. Johan Isaksson öppnade mötet. 
 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Johan Isaksson och Fredrik Helgesson valdes till ordförande respektive sekreterare 
för mötet. 

 
3. Val av justerare 

Lina Didriksson valdes att justera protokollet. 
 

4. Godkännande av dagordning  
Godkändes utan tillägg. 
 

5. Genomgång av tidigare protokoll 
Protokoll för KAS ordinarie stämma 240421 godkändes 
 

6. Aktivitetslogg 
Laddstolpar Framnäs 
Inte mycket att rapportera, enligt Markus. Som det verkar kommer det en ny chef 
inom kommunen som kommer beröra punkten om laddstolpar framöver. Så inget 
nytt än.  
 
Kommunens asfalteringsarbete  
Tommy fortsätter arbetet med att få till ett nytt möte med kommunen. 

 
Besök från fritidsförvaltningen 
Anders Hagman (öckerö kommun) har meddelat att kommunen arbetar med att 
sätta ihop ett schema för när de kan komma ut till de olika öarna. Denna uppgift  
drog kommunen sedan tillbaka och sa att de inte har tid att komma ut som det är 
nu. Så frågan om när fritidsförvaltningen kan komma ut till Kalvsund igen får läggas 
i träda. 
 
Brygga gamla färjeläget Framnäs 
Erik Elmqvist presenterade den budget som arbetats fram för att kunna klä in norra 
delen av betongpiren på Framnäs och göra dem möjlig för lassning och lossning. 
 
Preliminära kostnaden hamnar på 15797 kronor, med reservation för att det kan gå 
upp en aning. Styrelsen beslutade att godkänna förslaget och kostnaden. Erik 
Elmqvist och Fredrik Helgesson går vidare med den faktiska byggnationen av piren. 

 
Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge 



Inget nytt att rapportera från kommunens håll. Men i vidare diskussion kommer 
KAS se till frågan om vilka leveranser som kommer kunna garanteras skall vara 
väldigt tydlig och protokollföras. Tidigare har det funnits en (upplevd) godtycklig 
gräns för maxvikt på färjeläget, vilket orsakat problem för boende på ön när de 
bokat transport och bland annat färjepersonalen ändrat (sänkt) maxvikten samma 
dag som leverans, vilket orsakat både frustration, förseningar i till exempel 
byggprojekt och inte minst ökade omkostnader. Detta inspel tas med i framtida 
diskussion med kommunen. 
 
Träffpunkter på öar 
15 april fick Eva Crona ett samtal från kommunen om att första mötet skulle hållas 
på Björkö den 22 april, vilket kändes lite kort om tid. Eva föreslog då en annan dag, 
vilket landat i att ett första möte kan ske här på Kalvsund fredag den 17 maj, vilket 
Eva presenterade för de närvarande på KAS årsstämma – efter stämmans slut. Eva 
väntar dock fortfarande på tydligare återkoppling vad som händer den 17e. För att 
komma vidare tar Eva Crona kontakt med kommunen för att reda ut agendan för 
träffpunkten när de kommer hit den 17e. 

 
Påskfyr 2024 
KAS vill rikta ett stort tack till i synnerhet Markus Hagelvik men även alla andra som 
varit med i genomförandet av påskfyren och att den blev, som enda ö i kommunen, 
genomförd med tillstånd. 
 
Beredskap 
Eftersom frågan om beredskap gick ut till kallelsen inför mötet togs den upp under 
det konstituerade mötet – där det beslutades att starta en arbetsgrupp för 
beredskap och brandvärnet inom KAS. Frågan är därmed uppe på agendan inom 
KAS och kommer aktivt drivas under året. 
 

7. Ekonomisk rapportering 
Inga konstigheter med den ekonomiska situationen, rapporterade Peter Eklund och 
Gustaf Cronqvist. En del hamnavgifter är inte inkomna än, men det finns 
fortfarande tid för dem som inte betalat.  
 
Gustaf Cronqvist och Peter Eklund arbetar med överlämningen i 
bokföringssystemen och det som rör rollen som Kassör. 
 

8. Arbetsgrupper 
a. Hamngruppen  
Erik Elmqvist är ny på rollen som hamnkapten och tar diskussionen kring en del 
ekonomiska frågor och annat inom rollen med både Gustaf Cronqvist, Peter Eklund 
och Tomas Eriksson. Mötet diskuterade kring gästhamnsplatser och båtplatser på 
piren där det finns en del punkter och funderingar som Erik tar med sig.  
 
b. Kommunikation 
Tommy arbetar fortfarande med att få en ny kontakt med VD för färjetrafiken när 
denne är på plats. 



 
c. Vägfrågan 
Inget nytt att rapportera utöver det som tagits på punkt 6. 
 
d. Snöröjning 
Inget nytt att rapportera 
 
e. Parkering och p-platser på Framnäs.  
Inget nytt att rapportera mer än det som tagits upp under punkt 6 – laddstolpar 
Framnäs. 
 
f. Beredskapsgrupp samt Brandvärnet. 
Fredrik Helgesson är samordnande i beredskapsgruppen och inleder kontakt med 
kommunen för detta. Mer som berör under punkt g. 
 
g. Kommunal dialog/Info från kommunen/ö-samråd. 
Den 23 april hölls det ö-samråd där Marie Johansson och Eva Crona deltog. 
Kalvsund fick tydligt beröm av lokalpolischef för att vi sökt tillstånd om påskefyren. 
Mötet tog även upp att de vill ha faddrar för den nödvattenbrunn som finns för bruk 
på Kalvsund. KAS beslutade att Fredrik tar frågan vidare till räddningsvärnet – då vi 
konstaterar att det är rimligt att någon eller några ur värnet sköter frågan om 
beredskap. 

 
9. Reflektioner efter stämman – vägar framåt 

Angående frågan om vägar framåt inom KAS efter situationen som uppstod på 
stämman beslutar KAS att för tillfälligt bordlägga frågan tills nästa möte så 
samtliga kan reflektera kring styrelsens arbete och diskutera punkten vid nästa 
möte. 

 
10. Havstulpanobservatör 

Hans-Klaus Weiler har inkommit med en förfrågan och uppmaning om att få vara 
havstullpanobservatör. KAS stöttar detta och Gustaf Cronqvist meddelar det. 

 
11. Öckerö pride 

KAS har fått in frågan om att sätta upp prideflaggan under Öckerö Pride, vilket 
styrelsen beslutar att göra. Lina Didriksson tar kontakt med Öckerö Pride för att få 
tag på en flagga att använda. 

 
12. Bastuföreningen 

Inget nytt att rapportera på frågan, rapporterar Pia Nordin. 
 

13. Övriga frågor 
Inga övriga frågor 
 

14. Information för publicering (Hemsida/FB) 
Protokoll. 

 



15. Nästa styrelsemöte 
Målet är att ha styrelsemöten jämna veckor framöver. 
Tid 19.00 
Plats: Utsikten – såsen.  
Årets resterande mötetstider: 
11 juni v24 
20 augusti v34 
17 september v38. 
15 oktober v42. 
12 november v46. 
10 december v50. 

 
16. Mötets avslutande  

Ordf. Johan Isaksson avslutade mötet.  
 
 
____________________________ 
 
Fredrik Helgesson, Protokollförare 
 
 
____________________________  ____________________________ 
    
Johan Isaksson, Ordförande  Lina Didriksson, justerare 
 
 

 
 
Aktivitetslogg: 
 

Beslutsdatum Aktivitet/åtgärd Ansvarig Tidsplan 

- Laddstolpar Framnäs 
 

Markus  

- Kommunens asfalteringsarbete 
2022/2023 

Johan/Tommy  

230131 §13:2. Besök från fritidsförvaltningen. Marie  

230228§8 Brygga gamla färjeläget Framnäs. Fredrik  

 Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge Johan  
 

 Träffpunkter på öar Eva  

 Påskfyr 2024 Markus  



 Beredskap Fredrik  

    

 
 
Möteskalendarium KAS. 
 

Tid 19.00 
Plats: Utsikten – såsen.  
Årets resterande mötetstider: 
11 juni v24 
20 augusti v34 
17 september v38. 
15 oktober v42. 
12 november v46. 
10 december v50. 

 
 


